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Почти всички библейски пасажи, ка-
саещи Последното време, съдържат 
предупреждението да бъдем много вни-
мателни, за да не попаднем в духовна 
заблуда. Самият Исус, запитан от уче-
ниците Си какъв ще бъде белегът на 
Неговото завръщане и за свършека на 
света, преди да им отговори, първо ги 
предупреди: 

„Пазете се да не ви подмами някой, 
защото мнозина ще дойдат в Мое 
Име, казвайки: Аз съм Христос; и ще 
подмамят мнозина... Ако някой ви 
каже Месията е тук или там, не му 
вярвайте! Защото ще се появят лъ-
жехристи и лъжепророци, които ще 
покажат големи знамения и чудеса, 
така че да заблудят, ако е възмож-
но, и избраните. Ето, казах ви всичко 
предварително.“(Матей 24:4-5, 23-25)

Еврейската енциклопедия изброява 40 
фалшиви месии, явили се на юдеите от 
времето на Исус до наши дни. Всеки от тях 
успял да подведе част от юдеите, но преду-
преждението не се отнася само за тях.

С горните думи Исус ни каза две мно-
го важни истини. Първо, наличието на 
знамения и чудеса не е доказателство, 
че посланието е истинно. Не можем 
да се облягаме на наличието на свръх-
естествени знамения и опитности. 
Изключително опасно е човек да има 
склонността да вярва обратното. 

Второ, дори за Божиите избрани съ-
ществува опасност да бъдат подведе-
ни. Нашата сигурност не зависи от това 
колко сме умни и духовни. 

За да избегнем попадането в 
заблуда ние трябва много добре 
да познаваме истината. 

 „Бъдете трезви, бъдете бдителни, защото вашият противник, дяво-
лът, обикаля като ревящ лъв и търси кого да погълне.“ (1 Петрово 5:8)
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КАКВО Е ИСТИНАТА?

На разпита при Пилат Исус каза: 
„Аз затова се родих и затова дой-

дох на света, за да свидетелствам за 
истината. Всеки, който е от истина-
та, слуша Моя глас.“  (Йоан 18:37)

На тези думи Пилат отвърна с въпрос, 
на който философите никога не са мог-
ли да дадат задоволителен отговор:

-  Какво е  истината? 
Всички ние смятаме, че знаем какво е 

истината, докато не се опитаме да й да-
дем определение и открием, че не знаем. 
Само Библията дава съвсем ясен отго-
вор на този въпрос, но той не е напълно 
и лесно разбираем, защото тя има три 
аспекта. За да сме сигурни, че дадено 
послание е истина, ние трябва да про-
верим дали то е в хармония и в съответ-
ствие с всичките нейни три координати.

Трябва да се запитваме: „Посланието 
истинно ли е относно Исус, Библията 
и Святия Дух?“. Някой може да поуча-
ва много убедително за Исус, но когато 
провериш в Библията, установяваш, че 
поучението за Него е различно. 

1. В Йоан 14:6 Исус казва:  
„Аз Съм Истината“, така че: 

ИСТИНАТА Е ИСУС. 

2. Но в Йоан 17:17 Исус казва на 
Отца: „Твоето слово е истината“, 
така че:
БОЖИЕТО СЛОВО Е ИСТИНАТА.

3. След това в 1Йоана 5:6 се казва:
„Святият Дух носи свидетел-

ството на Исус“, така че: 
СВЯТИЯТ ДУХ Е ИСТИНАТА.
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Друг проповедник може да впечатля-
ва с поучение за Святия Дух и да съз-
даде атмосфера на голямо въодушевле-
ние, но когато сравниш поучението с 
Писанията откриваш, че този човек не 
поучава истината за Исус. 

Трети може силно да акцентира на 
Библията, но да няма нищо от Духа, и 
посланието да е 
само мъртва буква. 

Апостол Павел 
сериозно предупре-
ди християните в 
Коринт: 

„Но се боя, да не 
би както змията 
измами Ева с хи-
тростта си, така 
и вашите умове 
да се покварят и 
да отпаднат от 
простотата и 
чистотата, ко-
ято дължите на 
Христос. Защото, 
ако дойде някой и ви проповядва друг 
Исус, когото ние не сме проповядва-
ли, или ако получите друг дух, когото 
не сте получили (чрез нас), или друго 
благовестие, което не сте приели (от 
нас), вие лесно търпите това.  

  (2 Коринтяни 11:3)

Удивително, колко податлив е човек 
да приеме фалшивото. Изобилието от 
духовни дарове на християните от Ко-
ринт не беше защита срещу заблудата.

Всяко представяне на Исус, което 
не е в пълно съотвествие с Писани-
ята, е съпрововодено от друг, а не 
от Святия Дух и резултатът ще бъде 
фалшиво евангелие. 

ФАЛШИВИ ИСУСОВИ ОБРАЗИ

Днес в света има много версии на друг 
Исус. Ето три от тях:

1. Исус е марксистки революционер, 
който ще излезе навън с автоматично 
оръжие, ще се бие на страната на бедни-
те и ще ги освободи от потисника. Това 

поучение е много 
популярно в Южна 
Америка и други 
места, но не пред-
ставя Исус от Биб-
лията. Достоен за 
поклонение, Исус 
иска да помогне на 
бедните, но не по 
този начин. Осво-
бодителната теоло-
гия е приета в го-
лям брой църкви и 
в много отношения 
съвпада с марк-
систкото учение.

 
2. Исус е ориен-

талският гуру. Движението Ню Ейдж 
оприличава Исус на Буда, Сократ и дру-
ги подобни, и Го нарежда заедно с много 
други гуру. Той обаче не е гуру, а е Си-
нът на Бога и единственият Спасител. 

3. Исус е милият дядо Коледа, който 
обикаля наоколо, гали хората по главата 
и им казва: „Не се притеснявайте!“ 

Това е „Исус“ на либералната църква. 
Той никога не говори за греха, никога 
не споменава за осъжданието и казва, 
че всички религии са различни пътища, 
водещи към същия Бог и няма от какво 
да се страхуваме. 

Милиони хора са заблудени от тези и 
други съвременни фалшиви учения. 
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КАК ВЛИЗА ЗАБЛУДАТА?

Има една врата, която дава възмож-
ност на заблудата да влезе и това е 
ГОРДОСТТА. 

Първообразът е Лу-
цифер, който беше 
най-красивия и най-
мъдър от всички ан-
гели, но се възгордя. 
Гордостта му се обър-
на в бунт и премина в 
заблуда. 

Ако това се случи на 
архангел в небето, кол-
ко от нас биха казали: 
„На мен това никога 
не може да се случи!“ 

МНОГО ДУХОВНИ 

Една от илюзиите е 
твърдението на някои 
християни, че присъ-
единиш ли се към тях, 
ти ще влезеш в групата 
на истинските победители. 

„Църквата орезили работата и не я 
свърши, но ние ще я свършим!“ - казват 
те. Това е гордост. Бъдете нащрек, кога-
то ви кажат, че тяхната група е по-добра 
от другите. Такива хора обикновено са 
крайно критични към предходните по-
коления християни и към своите съвре-
менници, но на практика дори не дават 
техните добри плодове. 

Обикновено казвам на хората: 
Ако някога станете член на група, ко-

ято ви казва: „За да сте прави трябва 
да се присъедините към нас“, знайте 
едно нещо - вие сте в грешка!“ 

Стойте настрана!

ЛАСКАТЕЛНИ  ПОКАНИ
 
„Човек, който ласкае ближния си, 

простира мрежа пред стъпките му.“  
   (Притчи 29:5)

Пазете се от ласкател-
ства! Това се отнася глав-
но за проповедниците, 
но по принцип всички 
ние сме склонни да при-
емаме ласкателства. По-
каната-капан към про-
поведниците гласи: „Ако 
си в хармония с нашето 
учение, вратите ни са 
отворени за теб“. Това е 
много силно изкушение, 
защото мнозина съдят за 
своя успех според полу-
чените покани. 

ИСУСОВАТА ГРУПА
 
Исус има избрана гру-

па, но тя не е супергрупа, 
а е просто по-различна. 

„Понеже, братя, виждате какви сте 
вие призваните - че между вас няма 
мнозина мъдри по плът, нито мнозина 
могъщи, нито мнозина благородни. Но 
Бог избра глупавите неща на света, 
за да посрами мъдрите; и Бог избра 
слабите неща на света, за да посрами 
силните; още и долните и презрените 
неща на света избра Бог; и онези неща, 
които не са, за да унищожи тези, кои-
то са, за да не се похвали никое създа-
ние пред Бога.“ (1 Коринтяни 1:26)

За да сте сред избраните вие трябва да 
бъдете в този списък. Бог има Своите 
принципи и няма да ги промени. Това е 
така, за да не се похвали никой и каже: 
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„Бог ме избра, защото бях умен, силен 
и мъдър. Той имаше нужда от мен.“ 

Аз имах този проблем. Когато бях спа-
сен чрез Божията промисъл, аз служех 
в Британската армия. Беше през Втора-
та световна война. Бях завършил Кингс 
колидж в Кембридж. Имах отлични ус-
пехи зад себе си и обещаващо бъдеще в 
академичния свят. 
За известно време 
имах склонността 
да си мисля, че Бог 
трябва да е мно-
го доволен да ме 
вземе за служител.
Колкото повече 
обаче опознавах 
себе си, толкова 
повече преосмис-
лях своето мнение 
и се смирявах. 

ГРЕШКИ ЧРЕЗ ПРОРОЧЕСТВА

Думата „пророк“ се превърна в тол-
кова звънка титла, че някои хора си ми-
слят: „Ако някога отхвърля пророчест-
во, ще имам проблем“, Новият Завет 
обаче не учи това. Писанието казва: 

„От пророците нека говорят само 
двама или трима, а другите да раз-
съждават“ (1 Коринтяни 14:29)

„Духа не угасвайте. Пророчества 
не презирайте. Всичко изпитвайте; 
дръжте доброто.“ (1 Солунци 5:19-21)

Трябва да изпитваме всяко проро-
чество и да държим само онова, което 
е добро. Тези, които не искат да бъдат 
изпитвани, не трябва да пророкуват. 
Има пророци, които казват: „Ако ти 
съдиш моето послание, Бог ще съди 
теб.“ Истината е, че ако аз не съдя тех-

ните послания, Бог ще съди мен, защо-
то ми е казал да изпитвам всичко. Не се 
плашете от пророкуване! Слава на Бога, 
когато посланието е правилно. Никога 
обаче не позволявайте пророчествата 
да ви плашат или да ви диктуват. Про-
роците не са диктатори. 

Истинският тест за пророците е дали 
те говорят според 
Божието слово.

„И когато ви 
кажат: Допит-
вайте се до меди-
умите и до спири-
тистите, които 
шепнат и мър-
морят, отгово-
рете: Не трябва 
ли един народ да 
се допита до своя 
Бог? Да се допита 
ли до мъртвите 

за живите? Да се върнат при закона и 
свидетелството! Ако не говорят спо-
ред това слово, наистина няма за тях 
зазоряване.“ (Исаия 8:19-20)

Някои хора вярват, че след като пос-
ланието съдържа истина, то трябва да е 
от Бога. Не винаги това е така. Когато 
Павел и Сила пристигнаха във Филипи, 
ги срещна мома, което имаше предсказ-
вателен дух на питон (той обвива жерт-
вите си и спира живота им). Всяка дума, 
която тя каза, беше истина. Тя беше пър-
вия човек във Филипи, който разпозна 
кои бяха Павел и Сила, но това не беше 
от Божия Дух. След като Павел изгони 
духа, момата не можеше повече да пред-
сказва. Духът на предсказание е реален, 
може да каже истината, но първо - няма 
да е от Бога и второ - със сигурност пос-
ланието ще съдържа и някаква лъжа. 
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Наличието на истина в посланието е 
въдицата, на която искат да се хванеш, 
за да приемеш лъжата. 

Някои днешни мисионери биха на-
правили тази мома един от основните 
членове на църквата във Филипи. Виж-
дате колко фини са примките на сатана. 

ДВА ДУХА

Най-голяма труд-
ност се среща с хо-
рата, които имат 
два вида духове 
- единият е Свети-
ят Дух, а другият 
- не. Хората ще ви 
кажат, че Светият 
Дух няма да живее 
в нечист съд. Това е 
погрешно. Святият 
Дух живее в нечис-
ти съдове. Ако това 
не беше така, ние 
не бихме имали никаква надежда. Дру-
ги вярват, че Святият Дух ще влезе във 
вас само когато сте напълно чисти. Без 
Него обаче ние не можем да очистим 
себе си, нито да се запазим чисти. 

В Марк 7 гл. са изброени 13 неща, ко-
ито оскверняват човека, сред които гор-
дост и глупост. Колко ли изпълнени с 
Духа християни биха останали такива, 
ако всеки път, когато се гордеят или по-
стъпват глупаво, Той си отиваше? Свя-
тият Дух обитава в съдове, които не са 
напълно чисти и понякога Той споделя 
съда с дух от друг източник. Сблъсквал 
съм се с много случаи, в които горкият 
пастор е трябвало да се занимава с хора, 
които понякога са с правилния дух, а 
друг път - на друг дух.

ТРАГЕДИЯТА НА БРАНХАМ

Бранхам беше човек на Бог със забеле-
жителен и драматичен дар. Бях приятел 
с един от неговите дългогодишни биб-
лейски учители. Един ден той с притес-
нение ни сподели, че стига до извода, че 
има два духа в Уилям Бранхам. Единият 
беше Божият Дух, а другият - не. Това 

е истинска беда, 
въпреки чудесните 
дарби на Бранхам 
и начина, по който 
Бог го използваше. 
Той беше патети-
чен или трагичен 
служител, в зави-
симост от това как 
гледате на него. 

Бранхам загина 
в автомобилна ка-
тастрофа, при ко-
ято колата му беше 

ударена от пиян шофьор. След него ос-
тана малка група фанатици, които са 
поклонници на самия него и са едни 
от най-тъжните хора, които можете да 
срещнете днес. 

Защо се случи всичко това? Защото 
ако смесите два духа и не премахнете 
грешния, в крайна сметка това ще на-
вреди на работата на добрия.  

НИКАКВО СМЕСВАНЕ

„Да не насееш лозето си с разнород-
ни семена, за да се не оскверни произ-
ведението на семето, което си насеял, 
и плодът на лозето.... Да не облечеш 
дреха смесена от вълна и лен заедно.“ 

 (Второзаконие 22:9, 11)
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От посяването на разнородни семена 
ще се получи реколта, която Бог не прие-
ма за свята. Носейки отчасти лен и отчас-
ти вълна, вие сте в два различни духовни 
свята. Ленът е вид духовна чистота, вълна-
та - човешко усилие, което генерира пот. 
Всеки човек и Църквата като цяло, трябва 
да изследва себе си дали не смесва правил-
ното и фалшиво-
то, дали не носи 
отчасти правдата 
на Исус и отчас-
ти собствената си 
плътска природа. 
Божието благо-
словение няма 
да остане върху 
онова, което е 
смесено. 

РИСКУВАЩИ 
ИЗМАМА

Съществуват 
харизматични предсказания, които 
имат окултна природа. Изричат се про-
рочества, които понякога са верни, друг 
път - не. Хората, които с голямо жела-
ние търсят да получат слово от Бога 
чрез пророк, се излагат на много ри-
скове. Съществува цял списък на групи 
от хора, кандидати да бъдат измамени. 
Проверете себе си!

1. Хора, които разчитат само на су-
бективни впечатления. 

„Когато онзи брат ми пророкува, аз 
се почувствах чудесно. Това трябва да е 
от Бога.“ Не можеш да бъдеш сигурен. 
Има много други тестове, които трябва 
да бъдат приложени. Много опасно е да 
се облягаме на своите чувства.

2. Хора, които гледат само на човеш-
ките водачи. 

Ако го каже определен човек, те вярват. 
Няма непогрешими човешки лидери и аз 
не съм такъв. Не искам хората да вярват 
в нещо, защото аз го казвам. Винаги вни-
мавам да ги насоча към Писанията, а не 
към моите субективни мнения и оценки. 

3. Хора, ко-
ито приемат 
свръхе с те с т-
вените знаци 
като гаранция 
за истината. 

Фактът, че 
има нещо 

свръхестестве-
но не е гаран-
ция, че чове-
кът, който го 

възпроизвеж-
да, е истински 

пророк. 
Лъжепророците също правят чудеса.

4. Хора, които поради лични амби-
ции са податливи на ласкателство. 

Проблемът е, че понякога търсим при-
знателност на грешно място и желаейки 
да покажем благодарност се впримчваме 
в неща, в които не трябва да участваме.

5. Хора, които не допускат възмож-
ността за страдание или преследване. 

Библията много ясно ни предупреж-
дава, че трябва да очакваме страдание 
и преследване. Апостол каза: „И така, 
понеже Христос пострада по плът, 
въоръжете се и вие със същата мисъл, 
защото този, който е пострадал по 
плът, се е оставил от греха, а да жи-
веете през останалото в плътта вре-
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ме вече не по човешките страсти, а по 
Божията воля.“ (1Петрово 4:1-2) 

Много Божии хора са изпратени в све-
та невъоръжени. Те не са били научени, 
че страдания се случват, че са част от 
християнския живот и от Божия начин 
да работи в тях. Всеки, който предсказва 
само добро, е без съмнение лъжепророк.

 
6. Хора, които не 

познават Словото. 
Има хора, живеещи 

в райони, където ня-
мат Библия и Бог ще 
покаже милост към 
тях. Но всички онези, 
за които Библията е 
лесно достъпна и не 
я изследват, и не жи-
веят според нея, са 
кандидати за заблуда. 
Дори я заслужават. 

КАК ДА СТОИМ 
СВОБОДНИ ОТ 

ЗАБЛУДА

Има девет духовни 
принципа:

1. Само по Божията милост ние мо-
жем да бъдем верни. 

„Относно девиците нямам заповед 
от Господа, но давам мнение като 
един, който е получил милост от Гос-
пода да бъде достоен за доверие.“ 

 (1 Коринтяни 7:25)
Никога не забравих тези думи. Ние сме 

зависими от милостта на Бога и, докато 
живеем смирено, Той няма да задържи 
Своята милост към нас. Станем ли обаче 
арогантни и самоуверени, мислим ли, че 
можем да се оправим без Божията ми-
лост - ние сме в ужасна опасност.

2. Трябва да изработваме в себе си 
смирение и страх от Бога.

„Господ е благ и праведен, затова ще 
научи грешните на пътя Си. Ще води 
кротките с правда, и ще научи крот-
ките на пътя Си.“ (Псалми 25:8-9)

Ако човек престане да бъде смирен, той 
рискува да излезе от Божията закрила. 

„Бои ли се човек от 
Господа? - Него Той ще 
настави кой път да 
избере... Интимното 
благоволение на Госпо-
да е с ония, които Му 
се боят и Той ще им 
покаже завета Си.“  
 (Псалми 25:12, 14)

Смирението и стра-
хът от Господа са на-
шата закрила. Цялата 
мъдрост и цялото зна-
ние се коренят в страха 
от Господа. Всичко, ко-
ето не идва от страх от 
Господа, не е истинска 
мъдрост и не е истин-
ско знание. 

„Началото на мъд-
ростта е страх от Господа; Всички, ко-
ито се управляват по Него, са благора-
зумни; Неговата хвала трае до века.“  
   (Псалми 111:10)

Страхът от Господа е начало на 
мъдростта; Но безумните презират 
мъдростта и поуката.“ (Притчи 1:7)

Ако изследвате Писанията ще устано-
вите, че никъде няма повече обещания 
за благословение, отколкото, когато е 
налице страх от Господа. Смирението 
пред Него е богаство, чест и живот. Все-
ки, който се бои от Господа, ще живее 
в Неговото благоволение. Какво повече 
от това може да поиска човек?! 
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3. Базирайте всичко на Писанието! 
Първо търсете общовалидното откро-

вение, а едва след това и лично водител-
ство. Библията не ми казва, че трябва да 
отида мисионер в Индия. Ако това е ис-
тина, аз трябва да получа лично откро-
вение, но не съм достоен да го получа, 
ако не живея в основното откровение за 
всички християни, като пренебрегвам 
Божието слово. 

4. Концентри-
райте се върху 
Исус!

В Откровение 
19:10 ангелът, 
който донесе 
откровението, 
каза на Йоан: 

„Недей (се по-
кланя на мен); 
аз съм служи-
тел заедно с 
теб и с братя-
та ти, които 
имат Исусовото свидетелство. Покло-
ни се на Бога; защото Исусовото свиде-
телство е духът на пророчеството.“

Всяко истинско пророчество сочи 
към Исус и издига Него. Исус каза: 

„А когато дойде Онзи, Духът на ис-
тината, ще ви води в цялата истина; 
защото няма да говори от Себе Си, а 
каквото чуе, това ще говори, и ще ви 
извести за идните неща. Той Мен ще 
прослави, защото от Моето ще взема 
и ще ви известява.“ (Йоан 16:13-14)

Висшата функция на Святия Дух в 
Църквата е да прославя Исус. Той дой-
де, за да върши това. Ако искате благо-
словеното присъствие на Светия Дух, 
концентрирайте се върху прославянето 

на Исус Христос. Святият Дух ще бъде 
щастлив да е там. Но всичко, което от-
влича вниманието на хората от Исус, 
насочва към второстепенни неща и не 
отдава слава на Исус, не е от Святия Дух. 

Служа на Бога повече от 50 години. 
Имам чудесни опитности, но съм виж-
дал и всякакви странни проявления, 
като примерно диви звуци, и съм чу-

вал изявления, 
че това било 
от Святия Дух. 
Чрез тях обаче, 
Исус не е бил 
прославян из-
общо. Тези хора 
са подведени и 
заблудени. 

5. Оставете 
Бог да води!

Не настоя-
вайте за откро-
вение. Остане-
те спокойни и 

позволете Той да ви го даде, както и ко-
гато пожелае. Исус каза: „Моята съдба 
е истина, защото Аз не съдя от Себе 
Си, но каквото чуя това отсъждам“. 

Опитайте се да следвате този път - 
първо чуйте от Бога и след това съдете. 
Не занимавайте Бога със своя проблем, 
особено ако е теоложки.

ГОСПОДИ, сърцето ми не е гордо и 
не се превъзнасят очите ми, нито се 
занимавам с неща, твърде големи и 
твърде чудни за мен. (Псалм 131:1-2)

Има много неща, които няма да разбе-
рете, дори Бог да ви ги каже. Оставете 
Господ да ви ги разясни, когато Той пре-
цени, защото тогава наистина ще бъде-
те готови да ги разберете и приемете. 
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6. Пазете се от фантазии! Стойте в 
Божието царство на Писанията!

Духът на фантазия превзема мили-
они хора, главно чрез телевизията.  
Много млади хора днес не знаят дали 
това, което виждат, е реално или е фан-
тазия. Ето една моя лична опитност в 
това отношение: 

Един ден, когато раз-
мишлявах за Божието 
величие, за всичко ко-
ето Той е сътворил, и 
за Неговия призив, 
видях себе си вър-
ху много остър кра-
сив планински връх. 
Можех да погледна в 
различни посоки и да 
видя впечетляващи 
гледки. Наслаждавах 
се на красотата и ве-
личието. Тогава по-
гледнах в друга посо-
ка и това, което видях 
ме изпълни със страх. 
Извиках: ”Боже, къде е 
Твоето царство?” 

Той ми отговори: 
„Божието царство са Писанията. 
Докато стоиш в тях - ти си на сигур-
но място. Излезеш ли от тях - насоч-
ваш се към катастрофа.“  

7. Бъдете естествени и искрени! 
Не бъдете свръхдуховни и не използвай-

те помпозен език, говорете естествено! 
Павел писа на коринтяните: „И така, 

като имаме такава надежда, пристъп-
ваме с голямо дръзновение и не сме като 
Мойсей, който слагаше покривало на 
лицето си, за да не могат израилевите 
синове да гледат края на това, което 
преминаваше.  (2 Коринтяни 3:12-13)

Старият Завет беше с покривало. 
Истината беше изявявана със знаме-
ния, преобрази и притчи, не беше на-
пълно разбираема. Но в Новия Завет 
тя не е представена по този начин и 
има голяма сила. Аз казвам на хората 
дошли на освободителните служби: 

„Ако искате да бъде-
те освободени, първо 
бъдете смирени, и вто-
ро - бъдете честни.“

 Не можете да бъде-
те искрени, ако не сте 
смирен. Назовете своя 
проблеим с истинското 
му име, а не със заво-
алирани обяснения за-
сенчващи истината. 

Преди да предадат 
живота си на Господа, 
мнозина от коринтяни-
те бяха хомосексуали-
сти, проститутки, пи-
яници, и въвлечени във 
всевъзможни грехове, 
но Павел ги нарече Де-
вици на Христа. Това е 

чудото на спасението. Най-мръсното 
може да стане най-чистото. 

Ние сме годеницата Христова. В биб-
лейски времена годежът беше с автори-
тет и власт равностойни на брака. 

Сватбеният ден с Агнето още не е до-
шъл, но дотогава ние сме подложени на 
проверка. Тестът е дали ще останем ве-
рни на Исус или ще изоставим посве-
щението си към Него. Църквата, която 
е вярна на Исус, е Невястата, а невярна-
та е проститутка. И двете съществуват 
и са много ясно оформени в света днес. 

Фалшивата църква е блудница, за-
щото е невярна и предаде Исус.
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Останете естествени, откровенни и 
простодушни! Не използвайте сложен 
речник и високопарни думи,  в жела-
нието си да се покажете твърде умни. 
Стойте далеч от надутите богословски 
доктрини и спорове. Те са насели мно-
го повече щети на църквата, отколкото 
да са направили 
добро. Трябва да 
намерим начин 
да обясним оп-
ростено и дос-
тъпно заповеди-
те в Библията, 
например като: 

„Когато ня-
кой ви удари 
по едната буза, 
обърнете му и 
другата; ако ня-
кой иска да ви 
отнеме ризата, 
дайте му и връх-
ната си дреха; не 
кълнете онези, които ви одумват и го-
нят, а ги благославяйте!“ (Матей 5 гл.)

Това е лесно да се разбере, но е доста 
трудно да се направи. Усложнението на 
Посланието идва от нашата грешна и из-
кривена човешка природа. 

8. Упражнявайте и развивайте сети-
вата си за разпознаване! 

„Понеже всеки, който се храни с мля-
ко, не е опитен в словото на правда-
та, защото е невръстен“. (Евреи 5:13)

За да имате проницателност, трябва да 
упражнявате сетивата си и да се научи-
те да различавате истинното от фалши-
вото, духовното от душевното, защото 
те са коренно противоположни. Едното 
е свързано с емоциите ви и може изоб-
що да не докосне духа ви. 

Днес в църквата има много хваления, 
който са душевни. Вместо да се покла-
нят на Живия Бог, някои Го хвалят, за да 
прекарат хубаво време. Те са много енту-
сиазирани, но скоро забравят преживя-
ното, защото душевното е повърхностно 
и временно, докато духовното е дълбоко 

и трайно.

9. Изграждай-
те любовта на 
истината!

„...този, чие-
то идване е спо-
ред действието 
на сатана, съ-
проводено с вся-
каква сила, зна-
мения, лъжливи 
чудеса и с всич-
ката измама 
на неправдата, 
за онези, които 
погиват, защо-

то не приеха любовта на истината, 
за да се спасят.“  (2 Солунци 2:9-10)

 Сатана може да демонстрира знаме-
ния и чудеса, но си остава сатана. Той 
цели да ви подмами, да ви направи не-
препазливи и доверчиви, да подкопае 
авторитета на Бог и в крайна сметка - да 
ви заблуди. Отхвърлите ли любовта на 
истината - ще погинете! 

Любовта е силна дума, тя не позволя-
ва на никого да изопачава истината, по-
мага ви да я откриете за себе си и вина-
ги да я търсите. Тези, които правят така, 
няма да попаднат в заблуждение. 

Увещавам ви да изграждате в себе 
си любовта на истината, да отделя-
те време да я търсите, да изследва-
те Библията и да стоите в Божието 
присъствие.
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Разговор с пророк Дъглас Лили за събитията в днешния свят

БОЖИЯ ЛЮБОВ 6514

- Навлязохме в нова година и ново 
десетилетие. Някои християни казват, 
че то е напълно различно от предиш-
ното и навлизаме в нова ера.
Дъглас Лили: От самото начало се видя, 

че 2020 година е много специална и на-
стъпва някаква промяна. Имах вътреш-
ното чувство, че нещо ще се случи още 
през януари, може би защото отделям 
много време за молитва и поради факта, 
че с мен беше споделено едно видение. 
По-младият от двама еврейски родни 
братя, много отдадени на Бога Божии 
пророци, имал сън, в който числото 19 
му се явило много пъти. Той ме попита: 
„Какво според теб означава това?“. Ня-
мах представа, но когато годината за-
почна с проблема Ковид-19 аз разбрах, 
че Бог му е показвал китайския вирус, 
чието разпространение е започнало още 
през 2019 г. Това е духовен знак. 

Икономиката на Америка вървеше мно-
го добре. Изведнъж бедствие и контрол 
заляха света. Врагът не успя да навреди 
на Америка с обвинението си към Доналд 
Тръмп, че е руски шпионин и беше мно-
го ядосан. Поредната му стъпка беше да 
изпрати този вирус. Вярвам, че сега Бог 
задвижва нациите, поради случващото 
се в Америка и по-голямата част от света. 
Тази година е много драматична и важна, 
а около изборите за президент в Америка 
се води истинска война в небето.

- Каква е целта на тази война? 
Дъглас Лили: Политика на Китай беше 

насочена към това да измести Америка 
от доминиращото й място на най-мощ-
на държава в света и икономическа сила 
номер едно. Събитията обаче започна-
ха да се развиват негативно за Китай и 
този вирус е оръжието, планирано от 
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години и насочено срещу Америка и 
Доналд Тръмп, с цел да бъде съборена 
американската икономика.
Китай е комунистическа държава с 

марксистко-ленинска диктатура и е 
отговорна за убийството на поне осем-
десет милиона души. Китайското пра-
вителство е антихристко и яростно пре-
следва християните. 
[Гледайте игрални и документални 

филми за преследването на Църквата в 
Китай на Ютуб канала The Church of 
Almighty God - бел.ред.]
Много църковни сгради бяха съборе-

ни, беше унищожен всеки символ на 
християнството навсякъде в Китай. На-
стоящият президент е силно настроен 
срещу Господ Исус Христос и Еванге-
лието. Символът на Китай е дракона, а 
драконът е символа на сатана. Поради 
това Китай е сред мрака, опитвайки се, 
заедно с другите скрити зли сили, да 
унищожи свободата на целия свят, чрез 
въвеждането на антихристката систе-
ма, с която да подчинят всеки човек на 
контрола на звяра. Планираха да въве-
дат белега на звяра сега, но Бог употреби 
Доналд Тръмп да застане на пътя на са-
тана и да възпрепятства злото, като вър-
на Америка към Библията, молитвата и 
основите на ранните американски бащи. 
При основаването на Америка, в щата 

Масачузетс през 1620 г., пристигнали ан-
гличани от Европа, наречени пуритани. 
Точно преди 400 години нацията на Аме-
рика е била формирана от християни, ко-
ито поставят основите на християнските 
щати. Преследвани от католиците, те 
сформирали правителство от хора, осно-

вано на Библията и държава-скривалище 
за преследваните хора. Затова Америка е 
толкова благословена. Америка, станала 
нация през 1776 г., цялата държава била 
посветена на Господ Исус Христос, аме-
риканците сключили завет с Бога. 
В малка църква, близо до Ню Йорк, се 

събирало първото правителство на САЩ 
и създало конституцията, в която пише: 
„Америка е нация за Бога“. Беше създаде-
на свободна държава, нещо уникално за 
света. Хората можели да славят Бога сво-
бодно. Тази свобода е проблем за сатана и 
той иска да унищожи Америка. 
Няма друга нация в света, използвана 

от Бога по такъв мощен начин за раз-
пространението на Евангелието сред 
другите народи по света. Но както по 
целия свят, така и в Америка, грехът на-
стъпва все повече и повече. Води се ду-
ховна война. Сега Бог дава на Америка 
и на света нов шанс за покаяние. 
Ковид-19 е дело на дявола, но Бог го 

позволи, за да доведе хората до покая-
ние. Голяма част от населението по све-
та не познава или не приема Божието 
слово. Изолацията и многото проблеми 
карат хората наистина да търсят Госпо-
да и да се покайват. 
- Какво би посъветвал читателите?
Дъглас Лили: Четете Библията и след-

вайте Исус!
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На 31 декември 2019 г., когато се молех за 
изборите, Бог ми показа, че Доналд Тръмп 
ще триумфира през 2020 година. Бог вече 
ми беше открил, че той ще получи два пре-
зидентски мандата, но когато ми говори 
сега, аз почувствах тежест в духа си. Про-
дължих да се моля и Бог допълни, че Тръмп 
ще триумфира, но Църквата Христова 
трябва да се моли. 

На 27 февруари 2020 
г. имах видение. Над 
огромна карта на Аме-
рика се появи съдебна 
везна във вид на кръст. 
От двете страни на 
везната стоеше голяма 
буква К (С на англий-
ски). Чух Духът на Гос-
пода да казва: 

“Америка е на кръс-
топът и зависи от ба-
ланса на везната. Ще 
бъде направен избор 
между два пътя, който завинаги ще проме-
ни курса на страната.” 

Едната буква К беше осветена и се пре-
върна в думата КОМУНИЗЪМ. Чух Гос-
под отново да говори: „Има път, който се 
вижда прав на човека, но краят му е пъ-
тища на смъртта.” (Притчи 16:25)

Второто К се превърна в думата КАПИ-
ТАЛИЗЪМ и Господ каза: „Оглежда нива 
и я купува, и от плода на ръцете си сади 
лозе. Опасва кръста си със сила и укрепва 
ръцете си. Вижда, че добивът й е добър. 
Светилникът й не угасва и през нощта.”  
  (Притчи 31:16-18)

Изненадващо аз видях и трето К (С - „си”, 
на английски), което като засвети се пре-
върна в думата CHURCH (ЦЪРКВАТА). 

Бог проговори: 
“Църквата Ми трябва да се извиси в 

този час, да постанови словото на Госпо-

да и да наклони везната в полза на сво-
бодата. Тя трябва да отвори устата си, да 
отсъди праведно и да защити правата на 
нищите. Църквата трябва да се вдигне и 
да разчупи духа на комунизъм, който се 
стреми да разруши една нация, намираща 
се под Моята ръка. Тя ще издаде своя указ 
и светлина ще блесне над праведните.“

На 26 септември Бог 
ми откри, че голямата 
битка на изборите няма 
да бъде край изборните 
урни, а във Върховния 
съд. Това започна да се 
случва сега, в битката 
за сърцето на нацията.

На 22 октомври пре-
дадох слово от Бога 
относно Пенсилвания 
и специално град Фи-
ладелфия. То ми беше 
дадено по време на 

24-часова молитва на небесни езици, която 
Господ ми беше казал да направя, защото 
иска да ми даде слово за нашата страна. 

По време на молитвата Бог говори: 
„Внимавай на Пенсилвания! Да, внима-

вай и виж какво ще направя АЗ. Казвам 
на ходатаите: „Стойте като наблюдатели и 
стълбове на щата Пенсилвания и се моле-
те, защото той ще бъде ключа, който ще 
отвори вратите, за да бъде спасена от уни-
щожение нацията. Америка зависи от ба-
ланса. АЗ съм положил върху раменете на 
този щат ключа към победата, който ще 
затвори вратите за врага, целящ да разру-
ши страната на свободата. Гледай и виж, 
АЗ съм поставил Пенсилвания за главен, 
изпитан бял камък в Америка, скъпоце-
нен щат, сигурна основа, където камбана-
та на свободата ще зазвучи отново. АЗ ще 
направя да излезе от теб звук на триумф 
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от Моя тромпет, защото си крайъгълния 
камък, който АЗ съм поставил в ръцете 
на Църквата, за да събори гиганта на това 
време, който се опитва да погълне тази на-
ция. Гигантът ще се сгромоляса и негово-
то тяло ще разтърси и разклати земята в 
града на братската любов. АЗ ще разтърся 
Пенсилвания с Моята сила, корупцията 
ще излезе на повърхността и всички ще я 
видят. Този, който вярва в Мен, ще остане 
непоклатим и поставения от Мен, не може 
да бъде помръднат“.  

Това пророчество 
е свързано с Исая 
22:22, където пише 
за Давидовия ключ, 
който ще заклю-
чи демоничното и 
ще отвори врати за 
благословението на 
тази нация.

Когато пророк 
Ким Клемент проро-
кува: „Те ще опитат 
всичко възможно да 
поставят чародей в 
Белия дом“, мнози-
на си мислеха, че се 
касае само за Хила-
ри Клинтън, но Езавел не е личност, а дух и 
система. Това, което виждаме днес е, че те се 
опитват да въведат чародей в Белия дом. 

Пророчествата са взаимосвързани. Преди 
три години Бог ми показа жена, която се из-
дигна от Калифорния. Тя тепърва щеше да се 
появи на сцената. Бог ми даде нейното име 
(Камила Харис), показа ми коя е тя, видях 
политическите структури и сили, работещи 
задкулисно, опитвайки се да я използват в 
политическата игра, за да спечелят избори-
те. Планът ще се провали. Господ каза, че ще 
научи Камила на истинска справедливост и 
какво става, когато Той воюва за Своите Си. 

На 15 юли 2020 г. бях пренесен в духа 
във Вашингтон  и пророкувах: „Нещо се 
задвижва над Вашингтон, гледай за про-
менящата се температура, за въртящи се 

ветрове и за идваща буря. Това ще бъде 
знак не за разрушение, а за очистване, 
защото дори във Вашингтон има демо-
нична буря, която се опитва да излезе на 
повърхността. Но Господ казва: АЗ ще 
повдигна насрещна буря, която ще отнесе 
мрака. Тежестта на Моята слава ще дой-
де и ще почива в националната столица. 
Врагът ще се свие от страх, хората ще па-
дат на колене в покаяние. Близо до Белия 
дом ще бъде издигната шатра, където ще 

дойде Моето при-
съствие и ще бъде 
освободена Моята 
сила. Това ще бъде 
вятър, противопо-
ложен на демонич-
ната буря. 

Вятърът ще се 
превърне в дъжд. 
Гледай за дъжда. 
Дъгата, която ще 
се образува над 
Белия дом, ще 
бъде знак за Мо-
ето присъствие и 
възстановяване. 

Въпреки че вра-
гът се опита да пре-

сее Църквата, бъдете готови за изобилна 
жътва на полетата. Нов ден ще дойде и хо-
рата ще ходят свободно, изпълнени с Божия 
огън - знак за възстановяване и освобожде-
ние, отворено небе над тази нация. Мирът 
на Бога и присъствието Му ще дойдат и ще 
донесат освежително възстановяване. 

Не гледай на нещата, които виждаш с 
естествените си очи, защото наоколо е 
непрогледен мрак. Божията светлина, 
седмократната радиация на Святия Дух, 
ще бъде видяна. Дъгата ще маркира но-
вия ден. Дяволът дойде да открадне, за-
коли и погуби, но Бог издигна знаме на 
любов за нацията. Моята слава ще бъде 
изобилно изявена.
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Божията воля за всеки човек е да 
ходи в добродетелта на святостта. Спо-
ред Божието слово святостта е процес, 
който започва със служение на Бога 
(усилие) и завършва с награда от Него. 
Как да ходим в святост ни учат свеще-
ните Писания. Човек, който освещава 
себе си в този свят, ще бъде осветен от 
Бога за Небето.

СВЕТЛИНА ЗА ОКОЛНИТЕ

Има хора, които се отделят от об-
ществото и се усамотяват с Бога. Те се 
отричат от себе си и заживяват отшел-
нически живот в пещери, в най-отда-
лечените кътчета на света. Мнозина от 
тях обаче искрено са признавали, че ако 
се върнат в обикновеното ежедневие 
вероятно няма да могат да запазят бли-
зостта си с Господа. 

Бог не ни призовава, за да бъдем в 
състояние на святост, да станем монаси 
или отшелници. Изолацията е полезна за 
душата, защото помага на човек да събе-
ре мислите си и да проумее каква е цел-
та, с която Бог го е довел в света. Йешуа 
(Исус) ни учи, че не трябва да покрива-
ме Божията светлина, изляна в сърцата 

ни, защо-
то целта да 
я имаме е да осветява пътя ни и света.  
Скриването на светлината не ползва ни-
кого, защото при отсъствието й всички 
биха останали потопени в тъмнина.

УСАМОТЕН ЗА УКРЕПВАНЕ

Когато човек се усамотява, той цели 
укрепване от Бога, за да може, когато 
се върне в ежедневието, да води други 
хора чрез личния си пример. Еврейска-
та традиция повелява, че Енох се е изо-
лирал с Бога, за определени периоди от 
време. Прекарвал време с Него и след 
това се връщал, за да проповядва посла-
нието за покаяние, докато накрая Бог го 
взел от света. Това за нас е пример как 
трябва да живее Божият човек.

Йешуа (Исус), ставаше рано сутрин-
та, докато беше още здрач и отиваше на 
запустяло място, за да общува с Небес-
ния Отец. Всички ние трябва да прекар-
ваме време с Бога, преди да можем да 
служим на други хора. 

Молитвата е свързана с придържа-
нето ни в близост до нашия Създател. 
Усамотеният с Бога човек не би искал 
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нищо да пречи на тяхното общение. 
Множествата постоянно заобикаляха 
Исус, но когато беше в молитва, Той се 
отделяше от тях, понеже осъзнаваше 
важността на Своята мисия. 

Когато човек ходи на такова ниво на 
святост, той става като Божиите ангели, 
чиято единствена мисия е да изпълняват 
волята на Бога, и неговите мисли са по-
гълнати от Него. Всичко, което правим, 
самото наше съществуване в този свят, 
нашите дарби и таланти, също трябва да 
бъдат посветени на излъчването на Бо-
жията святост.

Примерно парите биха 
могли да бъдат използва-
ни за трупане на слава и 
охолство, но могат да бъ-
дат използвани и за раз-
пространяване на Блага-
та вест, като средство за 
праведност. 

Филмов режисьор 
може да използва умени-
ята си, за да създава не-
морални филми, но може 
да ги използва, за да съз-
даде филм за правдата. 

Човек, който има му-
зикални дарби, вместо да 
пее за света, би могъл да 
да пее хваления на Бога. 

САМО НА БОГА

Чудесно е свидетелството на ита-
лианския месиански евреин Федерико 
Хайлер (Federico Cardella-Hayler). Един 
ден забелязали огромната му певче-
ска дарба. Чувайки гласа му специали-
сти преценили, че Фреди може да бъде 

следващия голям оперен певец. Той бил 
взет под опеката на светила от Операта 
и силно развил своя талант. Планирали 
да организират постановки в най-голе-
мите театри по света, но за голяма изне-
нада на всички, той отказал предложе-
нието и се оттеглил. 

Лично го познавам и го попитах: 
„Какво става с теб? С такъв глас мо-
жеш да спечелиш милиарди долари!“ 

Той ми отговори непоколебимо: 
“Моят глас принадлежи само на Бога! 
Единствената ми цел е да пея за Него.” 
Това, което Федерико прави и до днес, е 

да твори музика, наре-
чена Песен на ангели 
(Song of Angels). Вели-
колепен глас и музика, 
посвещение подобно 
на цар Давид, който 
величаеше Господа: 
„душата ми се при-
крепва към Теб. Десни-
цата Ти ме подкрепи“. 
 (Псалми 63:9)

Постигнето на със-
тояние на святост със 
собствени човешки 
сили е невъзможно. 
Всички ние сме напра-
вени от плът и кръв, и 
имаме много слабости. 
Мъдрите хора поуча-
ват, че святостта е дар 

от Господа, защото разпознават, че кол-
кото и свят да иска да бъде човек, той не 
може сам да поддържа святостта. 

Чрез великата Божия благодат ние 
бяхме освободени от Божия съд. Спасе-
нието на душите ни е дар от Бога.
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Дарът на святостта, също 
като дара на спасението, е дар 
от Всемогъщия Бог. В опита си 
сами да се осветим, ние бихме 
достигайки до границите на 
нашите възможности, бихме 
се предали. Действително сме 
способни да започнем процес 
на освещение чрез стремеж 
към истинско знание и усърд-
но размишление върху Божи-
ите слова, свързани с освеща-
ването на нашите дела. Можем 
да постигнем много и чрез 
усърдното изучаване на Божи-
ето слово, разбирайки, че то е 
правилният път и според него 
да живеем, но силата е от Бога. 

Тората казва „Не прелюбо-
действайте!“, но Месията до-
бавя, че дори да си помислим 
нещо нечисто, все едно вече 
сме извършили физическия 
акт. Тоест ще има последствия. 
А колко често допускаме не-
чисти мисли. Затова, когато 
оценяваме себе си с Божиите 
критерии, виждаме че можем 
да направим малко в опитите 
да се осветим. Продължаваме 
да бъдем в задънена улица и се 
нуждаем от сила отгоре. Бог ще 
види желанието на сърцето на 
човек, който търси очистване 
и попросеното от сърце, и ще 
го дари с присъствието Си. 
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  А Корей, синът на Исаар, син на Каат, син на Леви, предприе, и с него Датан и 
Авирон, синовете на Елиав, и Он, синът на Фалет, Рувимови потомци, и се вдиг-
наха против Мойсей с двеста и петдесет мъже от израилевите синове, първенци 
на обществото, призованите на събранието, именити мъже. Те се събраха против 
Мойсей и против Аарон и им казаха:

- Стига ви толкова! Цялото общество е свято, всеки един от тях и ГОСПОД е 
сред тях. Защо вие се възвишавате над събранието на ГОСПОДА?

  А Мойсей, като чу това, падна на лицето си и говори на Корей и на цялото му 
общество и каза: 

- Утре ГОСПОД ще покаже кои са Негови и кой е свят, за да го остави да се 
приближи до Него. И когото Той избере, него ще остави да се приближи до Него. 
Направете така: вземете си кадилници, Корей и цялото ти общество, и утре сложе-
те в тях огън и сложете отгоре тамян пред ГОСПОДА; и когото ГОСПОД избере, 
той ще бъде свят. Стига ви толкова, левийци!

  И Мойсей каза на Корей: 
- Чуйте сега, вие, синове на Леви: Малко ли ви е това, че Израилевият Бог ви 

отдели от израилевото общество и ви направи да се приближавате при Него, за да 
вършите службата на ГОСПОДНАТА скиния и да стоите пред обществото, за да 
му служите; че направи теб и всичките ти братя, синовете на Леви, заедно с теб, 
да се приближавате при Него? И свещенството ли искате? Така че ти и цялото ти 
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общество сте се събрали против ГОСПОДА - защото кой е Аарон, че да роптаете 
против него?

  И Мойсей изпрати да повикат Датан и Авирон, синовете на Елиав. А те отгово-
риха: 

- Няма да дойдем. Малко ли е това, че си ни извел от земя, в която текат мляко и 
мед, за да ни измориш в пустинята, а и на владетел ли искаш да се направиш над 
нас? При това ти не си ни довел в земя, където текат мляко и мед, нито пък си ни 
дал да наследим ниви и лозя. Ще извадиш ли очите на тези хора? Няма да дойдем!

  Тогава Мойсей се разгневи много и каза на ГОСПОДА: 
- Не поглеждай благосклонно на приноса им! Аз не съм взел нито едно магаре от 

тях и на никого от тях не съм сторил зло!
  И Мойсей каза на Корей: 
- Утре ти и цялото ти общество да се намерите пред ГОСПОДА - ти и те, и Аарон. 

И вземете всеки кадилницата си, сложете в тях тамян и занесете пред ГОСПОДА 
всеки кадилницата си, двеста и петдесет кадилници; също и ти и Аарон - всеки 
своята кадилница.

  И те взеха всеки кадилницата си, сложиха огън в тях, сложиха отгоре и тамян, и 
застанаха пред входа на шатъра за срещане заедно с Мойсей и Аарон.

  Корей събра против тях и цялото общество пред входа на шатъра за срещане. И 
ГОСПОДНАТА слава се яви на цялото общество.

  И ГОСПОД говори на Мойсей и Аарон и каза:
  - Отделете се отсред това общество, за да ги изтребя в един миг!
  А те паднаха на лицата си и казаха: 
- О, Боже, Боже на духовете на всяка плът! Ако един човек е съгрешил, ще се 

разгневиш ли на цялото общество?
  А ГОСПОД говори на Мойсей и каза:
  - Говори на обществото и им кажи: - Отдръпнете се настрани от жилищата на 

Корей, Датан и Авирон!
  Тогава Мойсей стана и отиде при Датан и Авирон, а израилевите старейшини 

отидоха след него. И той говори на обществото и каза: 
- Моля ви се, отстъпете от шатрите на тези безбожни мъже и не се допирайте до 

нищо тяхно, за да не погинете сред всичките им грехове!
  И те се отдръпнаха настрани от жилищата на Корей, Датан и Авирон. А Датан и 

Авирон излязоха и застанаха при входовете на шатрите си с жените си и синовете 
си, и челядите си. И Мойсей каза: 

- По това ще познаете, че ГОСПОД ме е изпратил да върша всички тези дела, и 
че не ги върша от себе си: ако тези умрат, както умират всички хора, или ако им 
се въздаде, както се въздава на всички хора, то ГОСПОД не ме е изпратил. Но ако 
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ГОСПОД направи нещо ново - ако земята отвори устата си и ги погълне с всичко, 
което е тяхно, и те слязат живи в Шеол - тогава ще познаете, че тези хора презряха 
ГОСПОДА.

  И когато той изговори всички тези думи, земята под тях се разпука, отвори ус-
тата си и погълна тях и домочадията им, всичките хора на Корей и целия им имот. 
Те и всичко тяхно слязоха живи в Шеол, земята ги покри и те погинаха отсред 
събранието. А целият Израил, който беше около тях, се разбяга при техния вик, 
като казваха: 

- Да не погълне земята и нас!
  И огън излезе от ГОСПОДА и пояде онези двеста и петдесет мъже, които при-

несоха тамяна. И ГОСПОД говори на Мойсей и каза:
  - Кажи на Елеазар, сина на Аарон, свещеника, да прибере кадилниците отсред 

изгореното; а ти разпръсни огъня надалеч, защото са свети. Кадилниците на тези 
мъже, които съгрешиха против живота си - нека ги направят на плочи за обкова-
ване на олтара, защото те ги принесоха пред ГОСПОДА и затова са свети; и те ще 
бъдат за знамение на израилевите синове. И свещеникът Елеазар прибра брон-
зовите кадилници, които изгорелите бяха принесли, и ги направиха на плочи за 
обковаване на олтара, като спомен за израилевите синове, че никой чужд човек, 
който не е от потомството на Аарон, не бива да пристъпва да кади тамян пред 
ГОСПОДА, за да не стане като Корей и обществото му - както ГОСПОД му говори 
чрез Мойсей.

А на следващата сутрин цялото общество израилеви синове зароптаха против 
Мойсей и Аарон, като казваха: 

- Вие избихте ГОСПОДНИЯ народ!
Но когато обществото се беше събрало против Мойсей и Аарон, те се обърнаха 

към шатъра за срещане, и ето, облакът го покри и ГОСПОДНАТА слава се яви. И 
Мойсей и Аарон дойдоха пред шатъра за срещане. И ГОСПОД говори на Мойсей:

 - Отдръпнете се отсред това общество и ще ги погубя в един миг! 
А те паднаха на лицата си. И Мойсей каза на Аарон:
- Вземи кадилницата си, сложи в нея огън от олтара и сложи на него тамян, и 

иди бързо при обществото, и направи умилостивение за тях; защото гняв излезе 
от ГОСПОДА, язвата започна!

 И Аарон взе кадилницата, както беше казал Мойсей, и изтича сред събранието. 
И ето, язвата беше започнала между народа; и той сложи тамяна и направи уми-
лостивение за народа. И застана между мъртвите и живите, и язвата престана. 

Умрелите от язвата бяха четиринадесет хиляди и седемстотин, освен онези, ко-
ито умряха заради Корей. И Аарон се върна при Мойсей при входа на шатъра за 
срещане, защото язвата престана.
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Когато предадох сърцето си на Исус аз започнах да 
подражавам на живота на християните от моето об-
кръжение. Имах същото поведение и интереси, и вър-
шех делата, които те вършеха. Измина доста време, до-
като осъзная, че всъщност аз бях една от онези хора, 
които наричат себе си християни, но са твърде далече 
от Бога и въобще не Го познават. Говорех на хората за 
Исус, но сърцето ми беше далеч от Него. Успокоявах 
се със страшната заблуда, че щом веднъж съм се по-
молила Исус да прости греховете ми - аз съм си оси-
гурила входния билет за Рая, независимо как живея. 

Ходех на партита, пиех алкохол, излизах на любовни 
срещи. Когато една връзка се проваляше - започвах нова. Скритият в мрака живот 
ми носеше голямо разочарование, защото чувствах, че съм двулична и лицемерка. 
Пренебрегвах предупрежденията на Божието слово, че живеейки в света, не бива 
в никакъв случай да се сливаме с него и че не можем да изповядваме, че обичаме 
Святия Исус и едновременно с това да живеем в нечистота. Покаянието означава 
не само да се отречеш от греха, но и да бягаш от него. То е вървеж в противопо-
ложната на страстите в света посока, а не живот на компромис след компромис, 
каквито аз правих.

В Своята милост, един ден Исус ме посети и ми каза: “Лана, Лана! Ти вървиш 
към ада!” Объркана и не готова да приема истината, аз отговорих с безсмислените 
думи: „Какво? Господи, всичко друго, но не и това! Аз съм добро момиче, винаги ходя 
на църква, дори след дискотека в събота. Може би не винаги следвам указанията 
Ти, но слушам Словото Ти в църквата.“

Исус продължи с пряко изобличение: „Лана, ти ще гориш в ада поради твоите 
сексуални грехове“. Аз се заблуждавах, че като любящ Бог, Той няма да ме хвърли 
в ада заради това малко нещо. В същия миг осъзнах, че бях нарушила всяка една 
Негова заповед, освен тази, която казва „Не убивай!“.

Разтърсващата среща с Господа ме накара сериозно да се замисля за живота си, 
стреснах се и реших да се променя. При следващата среща с моя приятел аз му 
разказах за прозрението, което ми даде Бог и за решението си да се пазя вече чис-
та до брака. „Любовта му” веднага си пролича. Той каза: „Лана, изтрий от своите 
контакти моя телефонен номер, а аз ще изтрия твоя“. За мен тези думи бяха като 
удар в лицето. Но аз никога не съжалих, че поех по пътя на святостта.
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“Не, аз не съм искала да бъда такава манекенка и лош образец за подрастващите 
момичета по света”, казва една от топ моделите на известна модна фирма. Кайли 
Бисюти взе решение да напусне известна къща за луксозно бельо, тъй като 
дефилето й по подиума противоречи на християнските убеждения на мъжа й. 

"Тялото ми трябва да се вижда единствено от съпруга ми. Това е нещо много 
свещено за нас - отбеляза тя. - Много християнски момичета ме гледат с широко 
отворени очи и мислят, че е напълно нормално да развяват прелестите си по 
бельо пред влажните мъжки погледи. Но това съвсем не е така".

Неотдавна Кайли пребори десет хиляди претендентки, за да спечели престижен 
конкурс на тази световно известна фирма. Кайли е на 19 години и мина под 
венчилото преди броени месеци. 

"Модната марка бе най-голямата ми цел в живота. Тя бе всичко, което някога 
съм искала в професионален план. Обичам всичко, което правих за агенцията. Беше 
забавно. Но колкото повече се разнасях по бельо, толкова повече се убеждавах, че 
това ме кара да се чувствам неудобно заради убежденията ми. Християнка съм, 
чета Библията често. И това е в разрез с нея", завърши манекенката. 
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„Само за няколко месеца Бог премахна всички божест-
ва, на които хората се покланят. “Вие се покланяте на 
спортистите - Аз ще затворя стадионите. Превръща-
те актьорите в идоли - тогава ще затворя театрите 
и кината. Покланяте се на парите - ще срина икономи-
ката и стоковите борси ще затънат. Не искате да хо-
дите на църква, за да се покланяте на Мен - ще затворя 
и църквите”. Трябва да използваме това време на изо-
лация далеч от нещата, които отклоняват вниманието 
ни, за да преживеем лично съживление и да се съсре-
доточим върху ЕДИНСТВЕНОТО, което наистина си 
струва: ГОСПОД ИСУС ХРИСТОС!“  - Хълк Хоган, САЩ.
Бедствието с коронавируса е преди всичко духовен 

проблем, но държавите в света са насочили борбата си 
срещу последствията от действието на вируса и срещу самия вирус. Повечето хора 
не се питат за причината, или съвсем неправилно като такава се смята самият 
вирус. Той е причинителят, но зад него трябва да има причина, и тя е духовното и 
морално падение на човечеството. Последствията виждаме пред очите си!
Борбата срещу коронавируса трябва да се води едновременно срещу причината, 

причинителя и последствията. Освен с всички социални, медицински и админи-
стративни мерки, които сега се провеждат, управляващите и народите трябва да 
обърнат поглед към Бога - да се покаят, да Го помолят за прощение на греховете им 
и да започнат да живеят според волята Му, изявена в Библията.
Има голяма разлика между разрешаването на проблемите, причината и послед-

ствията. Човек със собствени сили и с цената на много усилия, жертви, мъки, 
страдания, загуби и много време, може да се справи с последствията, без да е сигу-
рен, че в бъдеще проблемът няма отново да го сполети. Така той ще продължи да 
живее в постоянен страх. Обаче човек със собствени сили никога не може да се 
справи с причината (греха). Той трябва да предостави решението на проблема на 
Друг и Този Друг е единствено Господ Исус Христос (Римляни 7:25). И това може 
да стане, когато такъв човек с покаяние се обърне към Христос, приеме Го за свой 
Господ и Спасител и Му предостави изцяло ръководството на живота си.

   Из книгата “Коронавирусът” от проф. д-р Дечко Свиленов, Издателство „Игъл“
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Святи Господи, аз идвам при Теб такъв, какъвто съм. 
Благодаря Ти, че ме обичаш. Прости ми, че досега съм 
вървял по своите собствени пътища. Аз не Ти принад-
лежах, но в този момент се покайвам и изповядвам, че 
съм грешник. Прости греховете ми и ме приеми. От този 
момент аз тръгвам по тясната пътечка на спасението, ко-
ято води към Теб в Небето. Благослови ме, запиши моето 
име в Твоята книга на живота и ми помогни да Ти остана 
верен до края на своя живот. Амин!
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